
  

Motion till Arboga kommunfullmäktige 

Utred möjligheten att bygga en eller flera solcellsparker i Arboga kommun 

Behovet av el är och kommer att vara stort. Som stor elförbrukare borde det vara naturligt 
och rimligt att även Arboga kommun skulle kunna producera avsevärt mycket mer el än vad 
som är fallet idag.  

Vid kommunens stora nybyggnationer har solceller monterats på taken men det 
sammanlagda produktionen av dessa jämfört med kommunens förbrukning är nästan 
försumbar. 

Arboga har som ägare av stora markområden goda förutsättningar att anlägga en eller flera 
solcellsparker. Dels kan det handla om att fylla ut områden som i annat fall är svåra att 
utnyttja till annat men det kan också handla om att ha en sammanhängande park i större 
skala. Ett lämpligt område att titta på är området ut mot Sätra men vi vill inte låsa oss 
utan vill att man förutsättningslöst tittar även på andra områden. 

Precis som för företag och privatpersoner skulle en egen produktion vara gynnsam ur både 
ett ekonomiskt perpektiv och ur ett hållbarhetsperspektiv. Beroendet av el från andra 
aktörer skulle också kunna minska vilket enbart är att betrakta som positivt. 

Som ett exempel ger en hektar med solcellspaneler ca 400 000 kWh per år i produktion så 
även vid ett fåtal hektar mark blir produktionen relativt omfattande vilket borde göra 
detta förslag intressant. 

I ett första steg vill vi att man utreder möjligheterna till elproduktion med solceller i 
större skala där lämpliga markområden naturligtvis blir en viktig del.    

Med anledning av detta föreslår därför Sverigedemokraterna 

- att man utreder möjligheterna till att bygga och förvalta en eller flera solcellsparker 
inom Arboga kommun 
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